



Catherine Vieilledent-Monfort

Vote
Near You
**Le Renouveau
pour vous**

An EU official since 1994

Mother of 2

Committed to European democracy and the European
Civil Service

This is a critical time for the European civil service, with true stakes for the continuity of the European construction; colleagues must be kept informed and involved
With a foot in civil society (outside working hours!) and one in the EU civil service (full time), I wish to foster synergies between the two.

My priorities will be the circulation of information to the staff, bringing home key issues of the wider political environment and making sense of ongoing events



Catherine Vieilledent-Monfort

Vote
Near You
Le Renouveau
pour vous

Fonctionnaire européenne depuis 1994

2 enfants

Attachée à la démocratie européenne et à la fonction
publique européenne

Nous sommes à une période critique pour la fonction publique qui présente de réels enjeux pour la continuité de la construction européenne; les collègues doivent être informés et impliqués.

Ayant un pied dans la société civile (à mes heures perdues!) et un autre comme fonctionnaire (à temps plein), je veux favoriser les synergies entre les deux secteurs
Mes priorités iront à la diffusion de l'information au personnel, à l'appropriation des questions clés de l'environnement politique large et à la recherche du sens de l'actualité